
BRM.0012.1.3.2020           

 

Protokół nr 10/2020 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 21 maja 2020 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 

 

Czas trwania posiedzenia 10.00 – 11.10. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski  – Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  – Członek Komisji 

3. Lidia Stolarska   – Członek Komisji 

4. Jan Gaj    – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta. 

2. Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej. 

3. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

4. Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

5. Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji  Zdrowia. 

6. Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 

7. Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu. 

8. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                      

i Rolnictwa. 

9. Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej.      

 

Listy obecności członków Komisji oraz gości obecnych podczas Komisji online stanowi 

załącznik nr 1  do protokołu.   

                                       

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, który 

po sprawdzeniu obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 9/2020. 

4. Analiza wydatkowania środków przeznaczonych na dodatkowe patrole Policji                

w 2019 r.  

5. Analiza kosztów zimowego utrzymania dróg w Inowrocławiu za 2018 i 2019 r.  

6. Raport o stanie gminy (Raport o stanie Miasta Inowrocławia za rok 2019).  

7. Analiza sprawozdania w wykonywania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r. 

8. Wypracowanie wniosku absolutoryjnego. 

9. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r. 

10. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

11. Sprawy bieżące. 
 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 9 posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 9 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 
 

Ad 4. Analiza wydatkowania środków przeznaczonych na dodatkowe patrole Policji             

w 2019 r.  
 

Zdzisław Feit - Komendant Straży Miejskiej: 

Przedstawił analizę, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: 
 

Elżbieta Jardanowska – Członek Komisji: 

Jestem za tymi dotacjami, jest to dobra inicjatywna Prezydenta. Jeżeli w następnych latach 

będzie taka inicjatywa to będę za, ponieważ nie ma nic ważniejszego niż bezpieczeństwo 

naszych obywateli.  

Poproszę o poprawienie błędu w tabeli, która przedstawia rozkład służb na poszczególne 

zadania, powinno być 2019 r. a jest 2015 r. W przedstawionych materiałach widać, że jest 

duża dysproporcja pomiędzy tymi służbami w poszczególnych miesiącach. Są miesiące, 

w których służb jest 213, a są miesiące, w których tych służb jest 26. Dlaczego jest taka 

dysproporcja?     
 

Zdzisław Feit - Komendant Straży Miejskiej: 

Dokonamy poprawki w przedstawionym materiale.  

Porozumienie nie określa, ile służb w danym miesiącu ma być wykonanych. Komendant ma 

się kierować potrzebami i zagrożeniami występującymi na terenie miasta i on jest 

dysponentem tego. Te służby są dodatkowe, a planowe też wychodzą. Grudzień musimy 

szybciej zakończyć i rozliczyć do Świąt i dlatego jest mniej. Jeżeli występują zagrożenia 

i Komendant planuje szersze działania to wówczas w danym miesiącu jest służb więcej. Przy 

omawianiu tego porozumienia Pan Prezydent prosi, aby dysponować tymi środkami  

rozsądnie, zgodnie z zagrożeniami i potrzebami społecznymi.  
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Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Proszę, aby w następnym latach przy redagowaniu materiału, tabele znajdowały się na jednej 

stronie. Będzie on bardziej czytelny. Ponadto zgadzam się z radną Elżbietą Jardanowską. 
 

Zdzisław Feit - Komendant Straży Miejskiej: 

Te uwagi techniczne oczywiście zostaną poprawione. Przy spotkaniu z Komendantem mogę 

zapytać dlaczego jest taka dysproporcja służb. Musimy uwzględnić pewne uwarunkowania 

społeczne i zagrożenia.  
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Moje zdanie jak i całej Komisji jest takie, że tą współpracę należy kontynuować. 
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Czyli możemy uważać, że te miesiące, w których była najmniejsza liczba służb są 

najbezpieczniejsze ? 
 

Zdzisław Feit - Komendant Straży Miejskiej: 

Tak należałoby to rozumieć. Ja nie jestem kierownikiem Komendy Powiatowa Policji. My 

również podejmujemy działania i są one zgodne z zapotrzebowaniem mieszkańców. 
 

Elżbieta Jardanowska – Członek Komisji: 

Moje pytania wynikają z troski o bezpieczeństwo naszych mieszkańców. Może Pan 

Komendant przewiduje na te miesiące więcej swoich działań i stąd może być ta dysproporcja. 

Nadal będę wspierała tą inicjatywę. 
 

Więcej pytań nie było. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem analizy wydatkowania środków przeznaczonych na dodatkowe patrole 

Policji w 2019 r. ? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 
Ad 5. Analiza kosztów zimowego utrzymania dróg w Inowrocławiu za 2018 i 2019 r.  
 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła analizę, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja: 
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Jaka kwota w budżecie była przeznaczona na zimowe utrzymanie dróg w 2019 r.? Czy 

powstały z tego tytułu oszczędności?  
 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Zazwyczaj kwota planowana jest wyższa. Powstałe oszczędności, jak co roku przekazujemy 

na utrzymanie dróg. Jeżeli chodzi o rok 2019 jest to kwota ponad 300 tysięcy złotych i jest 

zaplanowana w najbliższych zmianach budżetowych na utrzymanie dróg. Środki, które były 

przyznane na ten rok w budżecie były o 50% mniejsze niż w roku poprzednim. Wykonanie 

w utrzymaniu dróg mamy 75%. Zleciliśmy naprawy dróg na kwotę 375 tysięcy złotych. 
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Natomiast w budżecie mamy zagwarantowaną kwotę w tej chwili 500 tysięcy złotych. Stąd 

nasz wniosek aby te środki, które pozostały z akcji zima, były przeznaczone na utrzymanie 

dróg. 
 

Jan Gaj – Członek Komisji: 

W 2019 r. przejęto od Powiatu 12 kilometrów dróg. Czy wzrost kosztów w roku 2019                    

w porównaniu z rokiem 2018 r. wynika z tych 12 kilometrów dróg ? 
 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Nie tylko, w zależności też od warunków. Każdy sezon zimowego utrzymania dróg jest inny. 

W jednym sezonie będzie 2 tygodnie pogody, która wymaga utrzymania nawierzchni. 

W zależności od tego jaka jest aura i jaką ilość dróg mamy do utrzymania. To są 2 warunki, 

które powodują ilość wydanych środków w budżecie. Następna zima może być tak śnieżna, 

że może zabraknąć środków, które planujemy i potrzebne będą dodatkowe środki.  
 

Więcej pytań nie było. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem analizy kosztów zimowego utrzymania dróg w Inowrocławiu                    

za 2018 i 2019 r.? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 
Ad 6. Raport o stanie gminy za 2019 r. (Raport o stanie Miasta Inowrocławia za rok 2019). 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił Raport o stanie Miasta Inowrocławia za rok 2019.  

Raport stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja: 
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

W Raporcie brakuje informacji o Zarządach Osiedli, które mamy w mieście. Proszę                       

o uzupełnienie tego materiału. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przypominam, że Przewodniczący Zarządów zobligowani są do przedstawienia sprawozdań 

za każdy rok do Biura Rady Miejskiej i to jest czynione.  
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Ja się zgadzam, ale jeżeli przygotowujecie Raport o stanie Miasta, to informacja o Zarządach 

Osiedli powinna się znaleźć w Raporcie, ponieważ w 2019 r. odbyły się wybory do 

Zarządów. Jest to bardzo istotna sprawa i powinna się tutaj znaleźć. Tym bardziej, że jest to 

zapisane w ustawie o samorządzie gminnym. Uważam, że jest to bardzo ważny punkt 

i powinno to być ujęte.  
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Weźmiemy tą sugestię pod uwagę.  
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Elżbieta Jardanowska – Członek Komisji: 

Na poprzedniej Komisji prosiłam o dokonanie autopoprawki na str. 4, czy Pan                                

w jakikolwiek się nad tym zastanowił i czy będzie to Pan rekomendowała na sesji? 

 
Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

My w tym momencie nie możemy tego poprawiać. Raport musi pozostać taki, jaki w tej 

chwili przedstawiliśmy. My możemy wyjaśnić, ale wziąć pod uwagę w przyszłym roku                  

i skorygować.  

 

Elżbieta Jardanowska – Członek Komisji: 

Po co ten Raport jest przyjmowany, jak nie możemy nic do niego wnosić? 

 
Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Rada Miejska nie przyjmuje Raportu.  

   
Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Zgodnie z ustawą Rada Miejska rozpatruje Raport na sesji absolutoryjnej. Przedmiotem sesji 

jest debata nad Raportem i kończy się to uchwałą o udzieleniu bądź nie udzieleniu wotum 

zaufania Panu Prezydentowi. Rada Miejska nie przyjmuje Raportu, tylko debatuje nad nim.     

 
Elżbieta Jardanowska – Członek Komisji: 

Czyli ja mam prawo zgłosić jakieś poprawki, ale one nie będą uwzględnione. 
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Można na sesji złożyć wyjaśnienia ustne. Raport został zgodnie z ustawą przygotowany przez 

Prezydenta i przedłożony w terminie ustawowym Radzie Miejskiej. Ten Raport jest 

zamknięty.    

 
Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Te wszystkie uwagi będą ujęte w przyszłym roku przy tworzeniu Raportu.  
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Warto zapoznać się z ustawą, ponieważ mieszkańcy, którzy chcieliby zabrać głos w trybie 

określonym w ustawie składają do Przewodniczącego pisemne zgłoszenie poparte podpisami. 

Jeżeli ma być debata, to gdzie ta debata ma się odbyć? Trzeba to wyjaśnić, abyśmy mieli 

wpływ na ten Raport o stanie Miasta. 
    
Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Poddamy te uwagi analizie.  
 

 

Więcej pytań nie było. 
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Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego raportu? 
 

głosowanie:  za – 2 (w tym Przewodniczący Komisji), przeciw - 0, wstrzym. się – 2 
 

 

Ad 7. Analiza sprawozdania w wykonywania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 
 

Wszyscy Państwo otrzymali następujące dokumenty: 
 

− sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r. (załącznik nr 5), 

− sprawozdanie finansowe za 2019 r. (załącznik nr 6),  

− informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za 2019 r. (załącznik              

nr 7), 

− sprawozdanie z wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza 

za 2019 r. oraz sprawozdanie z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury za 2019 r. (załącznik nr 8), 

− opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 10 kwietnia 2020 r.                 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia (załącznik nr 9). 
 

Proszę Panią Skarbnik o przedstawienie sprawozdania. 

 
Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 
 

Przedstawiła Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Wskazała ponadto, że Prezydent Miasta Inowrocławia wypełniając obowiązek wynikający 

z ustawy o finansach publicznych przedstawił następujące dokumenty: 
 

− sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r., 

− sprawozdanie z realizacji planów finansowych przez instytucje kultury, 

− informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia, 

− oraz sprawozdania finansowe obejmujące: 
 

• bilans z wykonania budżetu, 

• bilans samorządowych jednostek budżetowych oraz samorządowego zakładu   

budżetowego, 

• rachunek zysków i strat, 

• zestawienie zmian w funduszu jednostki, 

• pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

W 2019 r. dochody zostały wypracowane w kwocie 393 327,89 zł, co daje wykonanie 

założenia planu na poziomie 100,3%. Dochody własne wykonano w kwocie ponad 

184 miliony złotych. Są wyższe o ponad 11 milionów, w porównaniu do ubiegłego roku. 

Dotacje otrzymano w kwocie 107 248 619,79 zł, środki z UE 42 357 093,83 zł, subwencje 

59 682 497,00 zł. Wszystkie te dochody finansowały wydatki, które poniesiono w kwocie 

395 860 716,85 zł.  
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Wydatki finansowały wszystkie zadania samorządu: 
 

− wynagrodzenia           109 733 049,16 zł, 

− dotacje     34 918 036,62 zł, 

− świadczenia społeczne  92 667 624,58 zł, 

−  obsługa długu     2 478 439,31 zł, 

− nakłady inwestycje   69 719 123,79 zł. 

  

Wynikiem finansowym budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r. jest deficyt w kwocie 

2 533 291,96 zł., przy planowanym 11 766 420,06 zł. Uzyskano lepszy wynik finansowy 

o 9 233 128,10 zł.  
 

Rozliczenie przychodów i kosztów zakładu budżetowego.  

Ośrodek Sportu i Rekreacji kontynuował w 2019 r. działalność w formie Zakładu 

Budżetowego. Zrealizował przychody w kwocie 16 026 736,08 zł, a poniósł koszty w kwocie 

15 931 316,59 zł. Wypracował wynik finansowy w kwocie 95 419,49 zł. Zakład otrzymał 

dotację przedmiotową w kwocie 7 953 130 zł, która stanowiła 49,9% poniesionych kosztów. 

Została spełniona norma, określona w ustawie o finansach publicznych. 

Miasto Inowrocław w 2019 r. posiadało płynność finansową. Zobowiązania regulowane były 

w terminie. Na dzień 31 grudnia 2019 r. Miasto posiadało na rachunkach bankowych środki 

w kwocie 39 098 444,87 zł. Zaległości budżetowe wynosiły 44 206 795,37 zł. Dług 

publiczny wynosił 120 101 867,75 zł i stanowił 30,53% wypracowanych dochodów. Dług 

limitowany 103 020 780,83 zł stanowił 26,12%. Z budżetu Państwa Miasto Inowrocław 

otrzymało dotację w kwocie 85 540 374,65 zł, przekraczając 1/5 dochodów. Najważniejsza 

pozycja to świadczenia wychowawcze w kwocie 49 635 788,36 zł, jak również świadczenie 

rodzinne w kwocie 28 590 187,35 zł.  
 

W 2019 r. Rada Miejska Inowrocławia podjęła 11 uchwał zmieniających budżet, które 

zostały zrealizowane. Informację o ich wykonaniu przedstawiono radnym w materiałach 

sesyjnych „Informacja o pracy Prezydenta Miasta”. Uchwały te podlegały badaniu przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową, która nie podjęła rozstrzygnięć nadzorczych.  
 

Wykonując budżet wydano decyzje: 
 

− podatkowe, wymiarowe  19 396 szt. 

− podatkowe zmieniające  3 644 szt. 

− podatkowe określające  344 szt. 

− podatkowe o nadpłacie  406 szt. 

− umarzające wszczęte postępowania                    274 szt. 

− załatwiające złożone wnioski o udzielenie ulg  30 szt. 

 

Spośród wystawionych decyzji podatkowych 8 zostało zakwestionowanych przez strony 

postępowania poprzez złożenie odwołań do SKO. Samorządowe Kolegium Odwoławcze 

utrzymało w mocy wszystkie decyzje.  
 

Ponadto wystawiono: 

− 6 771 decyzji z zakresu spraw społecznych, 

− 595 decyzji z zakresu spraw obywatelskich, 

− 911 decyzji z zakresu drogownictwa, 

− 488 decyzji z zakresu spraw oświatowych, 

− 425 decyzji z zakresu spraw komunalnych, 
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− 566 decyzji z zakresu obrony cywilnej, 

− 46 decyzji z zakresu USC, 

− 56 decyzji z zakresu gospodarki przestrzennej, 

− 13 decyzji dotyczących odmowy udzielenia informacji publicznej. 

 

Spośród ww. decyzji strony zakwestionowały 55 decyzji. 

W 2019 r. rozdysponowano rezerwy w kwocie 3 818 368,95 zł, co stanowiło 70,8%, 

uwolniono kwotę 829 712,05 zł. Na 31 grudnia 2019 r. niewykorzystane rezerwy wynosiły: 

747 626 zł. W trakcie wykonywania budżetu przestrzegane były zasady gospodarki 

finansowej: 
 

− ustalenie, pobieranie i odprowadzanie dochodów budżetowych następowało na 

zasadach i w terminach zgodnych z przepisami prawa, 

− dokonywanie wydatków następowało w granicach kwot określonych w planie 

finansowym, celowo, oszczędnie, z zachowaniem zasady uzyskiwania najlepszych 

efektów z danych nakładów, 

− zlecanie zadań następowało na zasadzie wyboru najkorzystniejszej oferty zgodnie                       

z Prawem Zamówień Publicznych, a w odniesieniu do organizacji pozarządowych,                 

z uwzględnianiem przepisów o działalności pożytku publicznego. 
 

W 2019 r. nie nastąpiło naruszenie dyscypliny finansów publicznych.     

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Otwieram dyskusję. 
 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? 
 

Pytań nie było. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Chciałbym poinformować Państwa, że wszystkie Komisje Rady Miejskiej Inowrocławia 

pozytywnie zaopiniowały dokumenty, które dzisiaj zostały przedstawione. 

Opinie Komisji Rady Miejskiej stanowią załącznik nr 10 (plik) do protokołu.  
 

Pozytywna jest również opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, którą Państwo otrzymali. 
 

Po analizie wszystkich dokumentów wnioskuję o zatwierdzenie sprawozdania finansowego 

i sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r. 
 

Przystępujemy teraz do głosowania.  
 

1) Sprawozdanie z wykonania  budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r.  
 

głosowanie:    za głosowało – 3 , przeciw – 0  , wstrzym. się – 1 

 

2) Roczne sprawozdanie z wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu za  2019 r.  
 

głosowanie:   za głosowało – 4 , przeciw - 0  , wstrzym. się – 0 
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3) Roczne sprawozdanie z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za 

2019 r. 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw - 0, wstrzym. się – 1 

 

4) Informacja o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2019. 
 

głosowanie:   za głosowało – 3, przeciw – 0 , wstrzym. się – 1 

 

Stwierdzam, że Komisja Rewizyjna, po dokonanej analizie sprawozdanie przyjęła.  

 

Jednym z wymaganych dokumentów dostarczanych do Regionalnej Izby Obrachunkowej po 

dokonanej analizie sprawozdania jest opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu 

Miasta Inowrocławia za 2019 r. 
 

Ogłaszam krótką przerwę w celu przygotowania treści opinii.  
 

po przerwie. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Komisja Rewizyjna po analizie ww. dokumentów i wysłuchaniu Pani Skarbnik oraz wzięciu 

pod uwagę wyników własnych kontroli, opracowała treść opinii o wykonaniu budżetu Miasta 

Inowrocławia za 2019 r. 
 

Kto jest za przyjęciem pozytywnej opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Miasta 

Inowrocławia za 2019 r.? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Wszyscy Państwo otrzymali również projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 r. 
 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Pytań nie było. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

 

Stwierdzam, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Projekt stanowi  

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad 8. Wypracowanie wniosku absolutoryjnego. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

W wyniku analizy ww. dokumentów i pozytywnego ich zaopiniowania, Komisja Rewizyjna 

wnioskuje o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Inowrocławia z tytułu wykonania 

budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 rok. 
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Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta 

Inowrocławia z tytułu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 rok? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Wniosek o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Inowrocławia stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu. Załącznikiem do wniosku jest opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie 

wykonania budżetu Miasta. 

 

Wszyscy Państwo otrzymali również projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Prezydenta Miasta Inowrocławia z tytułu wykonania budżetu Miasta za rok 2019 r. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu uchwały?  
 

głosowanie:   za głosowało – 3, przeciw – 0, wstrzym. się –1. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad 9. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r. 
 

Przewodniczący Komisji przedstawił propozycje planu pracy Komisji Rewizyjnej na                    

II półrocze 2020 r. 

 

WRZESIEŃ 

-  Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2020 r. 

 

PAŹDZIERNIK 

- Kontrola przyznania dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli za 2019 r.  

 

LISTOPAD 

- Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2021 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2021 r. 

 

GRUDZIEŃ 

- Analiza remontów i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w 2019 i 2020 r. 

 

Punkty stałe: 

- Sprawy wymagające opinii Komisji, 

- Sprawy bieżące. 
 

Innych propozycji nie było. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto z państwa jest za przyjęciem planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r.: 
 

głosowanie:   za głosowało – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 10. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było.  

 

Ad 11. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji 

o godzinie 1110. 

 

Waldemar Wąśniewski  – Przewodniczący Komisji     …………………………… 

 

Elżbieta Jardanowska  – Członek Komisji       …………………………… 

 

Lidia Stolarska   – Członek Komisji                 .…………………………… 

 

Jan Gaj    – Członek Komisji                 .…………………………… 

 

 

 

 
Protokółowała: 

 

Agnieszka Bardzińska 

 

 

 

 


